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Strategický tým MČ Praha 21- zasedání č. 5 

 
 

Datum konání: úterý 18. října 2011 od 13:00 do 14:00 hodin 

Místo konání: kancelář starosty MČ 

Přítomni členové: 

Ing. Vlasta Berková, RNDr. Beroušková Soňa, Iva Hájková, Kořínková Hana, JUDr. 

Kozáková Vladimíra, Ing. Václav Müller, RNDr. Pavel Roušar, Vladimír Saitz, Pavel Zeman 

Omluvena: Bc. Lipanovičová Radka  

 

Program: 
1. OPŽP – výzva na zateplení veřejných budov, MŠ Sedmikráska 

2. Veřejné projednání opravy komunikace ul. Čekanovské 

3. Vyhodnocení kulatých stolů a určení dalšího postupu 

4. Různé, rozpočet 

 

Jednání vedl RNDr. Pavel Roušar 

 

Zápis: 

 

Bod 1) 

RMČ schválila dne 11. 10. 2011 usnesením č. 26/0463/11 záměr na podání žádosti do výzvy 

OPŽP, PO 3, oblast podpory 3.2 – zateplení MŠ Sedmikráska, Lišická 1502. 

 

Vedoucí OMI předloží na nejbližším jednání RMČ (25. 10.) návrh na uzavření smlouvy se 

společností Enviros, s.r.o. na zpracování energetického auditu a energetického štítku 

obálky. 

 

Vedoucí OMI vypíše výběrové řízení na zpracovatele projektové dokumentace včetně 

položkového rozpočtu. 

 

Paní Hájková zajistí písemné stanovisko krajského úřadu z hlediska potřeb životního 

prostředí.  

 

V rozpočtu MČ na rok 2012 budou vyhrazeny finance na případnou 10 % spoluúčast. 

 

Bod 2) 

Veřejné projednání (VP) se koná dne 26. 10. od 17 do 18 hodin v zasedací místnosti úřadu 

pro dotčené občany bydlící podél komunikace Čekanovské. 

OMI zajistí doručení pozvánek občanům, účast zástupce ZAVOS a projektanta, podkladové 

materiály pro občany. 

VP se bude účastnit starosta, vedoucí OMI, vedoucí OŽPD, paní Hájková. 

 

Bod 3) 

Série šesti kulatých stolů (KS) k různým oblastem byla ukončena, účast na jednotlivých 

kulatých stolech byla v počtu: 29, 12, 11, 18, 9, 10. Výstupy budou uveřejněny 

v listopadovém Zpravodaji, bude vydána tisková zpráva (vydána 19. 10., uveřejněna na webu 
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MČ a zaslána různým deníkům). Zúčastnění občané hodnotili pozitivně možnost vyjádřit se, 

diskutovat, celkově příjemnou atmosféru. 

Pan starosta poděkoval všem, kteří se na pořádání kulatých stolů podíleli jak organizačně, tak 

aktivní účastí. 

 

Další postup S týmu s náměty získanými na KS: 

1. Do analytického profilu doplnit tato data (vyplynula na kulatých stolech a jsou 

součástí zápisů): 

- Školství (pí Kořínková), zmapovat všechny soukromé MŠ a hlídací centra v MČ. 

- Sociální oblast (pí Lipanovičová), zmapovat zastoupení sociálních služeb v okolí 

(Klánovice, Koloděje, Úvaly) + zjistit na MHMP, zda je v MČ vyhovující pokrytí 

lékařů. 

2. V příslušné komisi roztřídit náměty od občanů: co lze vyřešit ihned, co bude zahrnuto 

do rozpočtu na rok 2012 a co bude ve strategickém plánu. Zápis z komisí zaslat pí 

Hájkové. 

3. Do 1. 11. 2011 ve svých mikrotýmech sestavit SWOT analýzu jednotlivých oblastí a 

určit problémové soubory a dílčí problémy (možno s pomocí pana starosty nebo pí 

Hájkové). Přistupovat k tomu s desetiletým výhledem. Všichni obdrželi schéma 

strategie rozvoje.  

 

Bod 4) 

- Vedoucí OMI a OŽPD uvedly, že Dopravní komise RMČ bude na svém jednání 

dne  2. 11. projednávat návrh na zrušení dopravního generelu MČ s doporučením 

dalšího postupu. 

- Vedoucí FO upozornila, že do 25. 10. odevzdají správci kapitol rozpočtu MČ 

podklady pro rozpočet na rok 2012. 

- Součástí zápisu je graf MHMP demografického vývoje obyvatel ve věku 3 – 21 let 

v Praze do roku 2025. 

 

 

 

Příští schůzka se koná dne 1. 11. od 13 hodin v kanceláři pana starosty. 

  

  

 Zapsala dne 20. 10. 2011 Iva Hájková 

 Schválil: RNDr. Pavel Roušar 
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